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88523060سرویس ورزشي

  اشرف رامين 
چهارمين قهرماني تيم ملي واليبال نشس�ته 
كش�ورمان در هانگژو موفقيت�ي بود كه همه 
انتظارش را مي كش�يديم. از ابتدا طلاي اين 
رش�ته در هانگ�ژو را ب�راي تيم اي�ران كنار 
گذاش�ته بودند. نزديك چهار دهه اس�ت كه 
واليبال نشسته ما نه در آسيا رقيب دارد و نه 
در جهان. چهارمين طلاي متوالي اين رش�ته 
در بازي هاي پاراآس�يايي انتظ�ارات را براي 

پاراالمپيك پاريس هم بالا برده است. 

هادي رضاي��ي، س��رمربي كهنه ك��ار تيم ملي در 
گفت وگوي��ش با »ج��وان« با وج��ود تبعيض ها و 
بي مهري ه��ا ب��ه ورزش جانب��ازان و توان يابان، از 
مسئولان خواست فكري اساسي به حال مدال آوران 
اين حوزه كنند: »دومي در بازي هاي پاراآس��يايي 
اميدواركننده و ش��ادي بخش بود و بهتر است فعلًا 
از اتفاق��ات مثبت اين موفقيت صحب��ت كنيم. در 
دوره اول بازي هاي پاراآس��يايي كشورمان چهارم 
شد و در دو دوره بعدي مقام سوم را كسب كرديم، 
به همين  خاطر ارتقا در رده بندي آسيايي براي مان 
اهميت زيادي داش��ت. از طرف��ي تيم ملي واليبال 
نشسته هم تنها با 70-60درصد توانش به هانگژو 
رفته بود، ولي باز هم مقتدرانه قهرمان شديم و اين 
چهارمين قهرماني متوالي واليبال نشسته ايران در 
اين بازي ها بود، حتي يك س��ت را هم به حريفان 
واگذار نكرديم. پاداش ها قطعاً پرداخت مي شوند و 
اميدواريم مشكلات بودجه اي آن مرتفع شود. اين 
مسئله به كميته  ملي پاراالمپيك برنمي گردد بلكه 
مربوط به شرايط اقتصادي كشور است. به نظرم بايد 
فكري اساس��ي در اين خصوص شود تا ورزشكاران 
جانباز، توان ي��اب و نابينا نيز همانند ورزش��كاران 
آسيايي جوايز مصوب را دريافت كنند. اين مسئله 

بايد مديريت شود.«
سرمربي تيم ملي واليبال نشس��ته ضمن اشاره به 
انتظار بحق مردم از اين رشته، ابراز اميدواري كرد 
اسپانسرها بيش از پيش از واليبال نشسته حمايت 
كنند: »بزرگ ترين رويداد ورزش��ي ك��ه هر چهار 
سال يك بار برگزار مي شود، شهريورماه سال آينده 

خواهد بود. اي��ن دهمين حضور واليبال نشس��ته 
كشورمان در اين بازي هاست و ظرفيت بالايي براي 
موفقيت داري��م، البته انتظارات هم از ما بالاس��ت. 
ش��ايد براي برخي رش��ته ها حضور در اين رويداد، 
سواي هر نتيجه اي كه كسب كنند، يك آرزو باشد 
ولي براي واليبال نشسته دومي پاراالمپيك هم يك 
شكست محس��وب مي شود. مس��ئوليت سنگيني 
را به دوش مي كش��يم، البته اين حق مردم اس��ت 
از تيمي كه 38س��ال اس��ت رنك اول جهان را در 
اختيار دارد، انتظار قهرماني داشته باشند. انتظارات 
زياد كار را س��خت مي كند و اميدوارم كميته ملي 

پاراالمپيك و فدراسيون جانبازان حمايت هاي لازم 
را انجام دهند. ما هم انتظار داريم اسپانس��رها هم 
پا پيش بگذارند. رش��ته اي با اين سطح از موفقيت 
به اسپانس��رهاي قوي نياز دارد. اسپانسرها از اين 
طريق هم ك��الا يا خدمات ش��ان را تبليغ مي كنند 
و هم مسئوليت اجتماعي ش��ان را انجام مي دهند. 
در تمام دنيا ارگان هاي دولتي يا خصوصي در اين 
بحث كمك مي كنند، البته خودمان هم براي جذب 
اسپانسرها بايد تلاش بيش��تري انجام دهيم. شايد 
تا الان ما هم تبليغ زيادي براي جذب اسپانس��رها 
نكردي��م. فوتبال يك رش��ته اقتصادي اس��ت و با 
همه رش��ته ها تفاوت دارد، ولي بحث افتخار ملي 

براي همه است. وقتي سرود ملي نواخته مي شود، 
ديگر فرقي بين رشته ها وجود ندارد. همه بايد جلو 
بيايند و دين ش��ان را ادا كنند. باشگاه مس كرمان 
حضور فعال��ي در واليبال نشس��ته دارد و اين تيم 
به مسابقات جام باش��گاه هاي جهان در مصر اعزام 
شده اس��ت. اميدواريم باشگاه ها استقبال بيشتري 
از واليبال نشسته كنند.« صعود يك پله اي كاروان 
ورزش كش��ورمان در بازي هاي پاراآسيايي حاصل 
تلاش هاي ورزشكاران، مربيان و مديران بود و از هم 
اكنون بايد براي حفظ آن در دوره بعدي برنامه ريزي 
كرد. اين همان نكته اي اس��ت كه رضايي در پايان 

صحبت هايش اشاره داش��ت و تأكيد كرد سه سال 
باقي مانده تا بازي هاي ناگويا به س��رعت س��پري 
خواهد شد: »بايد كار كنيم. روي كاغذ حفظ مقام 
دومي راحت اس��ت ولي كار به اين سادگي نيست. 
از همين حالا بايد به فكر معيش��ت ورزش��كاران و 
مربيان، برگزاري اردوها و تمرينات باشيم. اميدواريم 
كميته ملي پاراالمپيك هم مديريت خوبي در اين 
راه داشته باشد. فقط سه سال براي بازي هاي 2026 
ناگويا زمان داريم و فرام��وش نكنيم كه بازي هاي 
هانگژو با يك سال تأخير برگزار شده است. در اين 
بين بازي هاي پاراالمپيك پاريس و جوانان ازبكستان 

را هم داريم.«

  شيوا نوروزي 
درخش�ش در بازي هاي پاراآس�يايي هدفي 
بود ك�ه تمامي ورزش�كاران اعزام�ي به اين 
رويداد براي رس�يدن به آن از جان و دل مايه 
گذاش�تند. به  رغم ش�رايط خاص جسماني، 
تك تك م�دال آوران »كاروان اي�ران« براي 
ارتقای جايگاه ورزش مان در بازي هاي هانگژو 
نقش مهمي را ايفا كردند. در اين بين برخي ها 
يك تنه به اندازه چند نفر مدال درو كردند و 

قدرت خود را به رخ حريفان كشيدند. 

سينا ضيغمي نژاد همان شناگري است كه با مهارت 
ب��الا و انگيزه  مثال زدني اش س��ه ط��لا و يك نقره 
به دس��ت آورد تا همه در آس��يا بفهمن��د رقيب او 
نمي شوند. اين جوان كرماني وقتي در كودكي شنا 
را آغاز كرد با حمايت خانواده پله هاي ترقي را پيمود 
و به قله آسيا رسيد. قهرمان بازي هاي پاراآسيايي 
هانگژو در گفت وگو با »جوان« از علاقه خاصش به 
شنا گفت: »از هشت سالگي به شنا علاقه نشان دادم 
و كم كم مراحل پيشرفت را طي كردم. بعد از آن به 
مسابقات استان كرمان و به تيم ملي رسيدم. در اين 
مس��ير پدر و مادر و دايي هايم بسيار از من حمايت 
كردند تا به قله هاي افتخار برسم. از سن 12سالگي 
ورزش حرفه اي را ش��روع كردم و طي چهار س��ال 
اخي��ر زير نظ��ر دكتر عليرض��ا ايزدي، س��رمربي 
تيم ملي پاراش��نا، محس��ن پژوهش و سيدمحمد 
حسيني تمرينات و تلاشم را ادامه دادم و در هانگژو 

تلاش هاي اين عزيزان به ثمر نشست.« 
ضيغمي نژاد كه سهم زيادي در دومي 
كاروان در آسيا داشت، از اينكه توانسته 
است دينش را ادا كند، خوشحال است: 
»چهارمين دوره بازي هاي پاراآسيايي 
در هانگژو برگزار شد و خوشبختانه من 

توانستم سه مدال طلا و يك نقره كسب 
كنم، ضمن اينكه ركورد بازي هاي پاراآسيايي 

را پس از 9سال در ماده 100متركرال سينه بشكنم. 
اين بازي ها شرايط خاص خودش را داشت و رقابت 
تنگاتنگي با ژاپن و چين در رش��ته شنا داشتيم. با 
وجود اين باز هم تلاش خودم را ك��ردم تا بهترين 

نتيجه را كسب كنم. خدا را شكر در اين كار موفق 
بودم و با پشت سر گذاشتن همه رقبا به خواسته ام 
رسيدم. اختلاف ايران و ژاپن براي كسب مقام دومي 
آسيا بر سر دو مدال بود و خوشبختانه با تلاش همه 
ورزشكاران توانستيم به اين مهم دست پيدا كنيم.«  

رقابت و رفاقت با ش��اهين ايزديار نكته اي است كه 
ورزشكار طلايي ايران به آن اشاره داشت: »شاهين 
رقيب ايراني ام بود. خوشبختانه شاهين هم در اين 
بازي ها توانست ركوردهاي خوبي را ثبت كند و از 
عملكردش راضي بود. مدت زيادي اس��ت كه كنار 
هم كار مي كنيم. خيلي خوب بود كه در اين مدت 
كنار هم تمرينات را پشت س��ر مي گذاش��تيم. اين 
مسئله باعث پيش��رفت هر دوي ما مي شد. خدا را 
ش��كر هر دو نفرمان بهترين نتيج��ه را گرفتيم. در 
عين رفاقت، رقابت لذت بخشي داشتيم، هم رقيب 

بوديم و هم رفيق.« 
موفقيت در بازي هاي پاراالمپيك و كس��ب اولين 
مدال ش��نای ايران در بازي ها هدف بزرگ س��ينا 
ضغيمي نژاد اس��ت. او كه ش��رايط اردوها را خوب 
توصيف كرد، اميدوار است حمايت ها براي پاريس 
ويژه باشد: »بازي هاي پاراالمپيك حساسيت زيادي 
دارد و ميدان بس��يار بزرگي است. موفقيت در اين 
بازي ها نيازمند شرايط و امكانات لازم است. در اين 
صورت مي توان به م��دال پاراالمپيك هم فكر كرد. 
هر ورزش��كار حرفه اي براي موفقيت به رسيدگي 
و امكانات نياز دارد؛ تغذيه، ماس��اژور، روانش��ناس 
و ريكاوري بايد مهيا باش��د تا نتيج��ه مورد نظر به 
دس��ت بيايد. س��هميه پاراالمپيك ركوردي است 
و خوش��بختانه در بازي ه��اي هانگ��ژو ورودي دو 
ماده100متر قورباغ��ه و 200متر مختلط انفرادي 
كس��ب كردم. اين ركورد ورودي را زديم و سهميه 
از آن ايران ش��ده اس��ت. بايد ببيني��م كميته ملي 
پاراالمپيك چه تصميمي در خصوص نفرات اعزامي 
به پاريس خواهد گرفت. شرايط خوب بود و در اين 
مدت چندين مرحله اردوي مس��تمر برگزار ش��د. 
انصافاً همه اردوها در ش��رايط خوب برگزار شد و 
مشكلي وجود نداش��ت، منتها اگر هدف مدال 
پاراالمپيك اس��ت و به موفقيت در پاراالمپيك 
فكر مي كنيد، بايد حمايت خاص و ويژه مهيا 
باشد. تاكنون ورزش ايران در ادوار بازي هاي 
پاراالمپيك موفق به كسب مدال پاراشنا نشده 
اس��ت. از مس��ئولان انتظار داري��م ولي گفتنش 
فايده اي ندارد، همين  ك��ه تا بازي هاي پاراالمپيك 

پاريس شرايط را مهيا كنند، ما راضي هستيم.« 

 دنيا حيدري 
تا دوم هنرس�تان زندگي عادي داش�ت، اما به 
ط�ور ناگهاني ، با مش�كل بينايي مواجه ش�د؛ 
مش�كلي كه هيچ توضيح قانع كننده اي براي 
آن وجود نداش�ت. مغز فرمان بينايي را صادر 
مي كرد ام�ا اين فرمان اجرا نمي ش�د تا مليحه 
صفايي، پرافتخارترين ورزشكار كاروان ايران 
در پاراآسيايي هانگژو، سه دوره متفاوت را در 
زندگي خ�ود تجربه كند. بيناي�ي، كم بينايي و 
نابينايي؛ سه دوره  متفاوت و البته سخت، اما نه 
آنقدر كه دختر مستعد مشهدي نتواند از عهده 
آن برآيد. او با كس�ب چهار مدال طلا به عنوان 
پرافتخارترين ورزشكار كاروان فرزندان ايران 

در هانگژو شناخته می شود. 

 يك اتفاق مس�ير زندگي مليحه صفايي را 
تغيير داد. روزي كه براي يادگيري خط بريل 
راهي بهزيستي شديد، بي شك تصورش را 
هم نمي كرديد روزی برسد كه با كسب چهار 
مدال طلا، پرافتخارترين ورزشكار ايران در 

بازي هاي پاراآسيايي شويد. 
دقيقاً. ب��راي يادگيري خط بري��ل رفته بودم 
بهزيستي كه اتفاقی از جلوي در شطرنج رد 
ش��دم و چون خيلي فعال بودم، گفتم اين 
را هم ياد بگيرم. يكي از بازيكن ها اس��امي 
مهره ها و اينكه هر كدام چه حركتي مي كنند 

را برايم توضيح داد و من علاقه مند 
شدم و بعد از آن زير نظر مرضيه 

جلالي وارد دنياي ش��طرنج 
ش��دم؛ مربي ای كه خشت 
اول م��را گذاش��ت و چه 
خوب هم اين خش��ت را 

گذاشت. 
بع�د  24س�ال 
كس���ب  از 

نخستين طلا در 
مسابقات شطرنج، در 

هانگژو نهاي�ت طلاهاي 
توزيع شده در اين رشته 
را درو كردي�د اما زمان 
زيادي براي رسيدن به 

اين موفقيت طي شد. 
بله. بهمن1377 بود كه كارم 

را ش��روع كردم و خرداد1378 نخستين طلاي خود 
را در قهرماني كشور كس��ب كردم، درست 24سال 
قبل. اولين اعزام بين المللي من نيز س��ال1381 بود 
كه در مسابقات جهاني استانبول از 9بازي 4/5گرفتم 
كه امتياز خوبي ب��ود، اما بعد از آن در كش��ور يا دوم 
مي شدم كه قهرمان را اعزام مي كردند يا اول مي شدم 
كه اعزامي صورت نمي گرفت تا س��ال1390 كه در 
آنتالياي تركيه روی س��كوي نخست ايستادم و سال 
بعد به عن��وان عضو افتخاري تيم م��ردان راهي هند 
شدم. سال1394 نيز با حضور در مسابقات افراد بينا 
ريتينگ زير هزارو800 را زدم كه خب امتياز خيلي 

خوبي بود. 
 يعن�ي در مس�ابقات ش�طرنج بينايان هم 

شركت مي كرديد؟
 بله من در شطرنج افراد بينا زياد مسابقه داده ام؛ سه 
نايب قهرماني در جام بين المللي خاوران و يك سومي 
در مسابقات بين المللي قزوين را در كارنامه دارم، اما 
حضور در تيم ملي كار چندان آس��اني نيست، يعني 
اينطور نيس��ت كه ش��ما با حضور در چند مس��ابقه 
فيكس تيم ملي ش��ويد. بارها س��وم شده ام و 
نفرات اول و دوم اعزام شده اند. دوم شده ام 
و تنها قهرمان اعزام ش��ده است، حتي 
زماني بود ك��ه تا پنج س��اعت قبل از 
اعزام هم در اردو بوده ام اما در نهايت 
پاس��پورتم را پس داده و گفته اند به 
مشهد برگرد، به همين دليل تصميم 
گرفتم اول شوم كه ديگر هيچ 
حرف و حديثي نباشد اما 
دو مرتب��ه نيز ب��ا وجود 
قهرماني اعزام نشده ام. 
يك مرتبه سال1389 
بود كه ب��راي حضور 
در جهاني صربستان 
خيلي ت��لاش كرده 
بودم اما كشور ميزبان 
ويزا صادر نكرد و يك مرتبه 
نيز مس��ابقات بيرمنگام را به 
دلايلي از دست دادم و اعزام 

لغو شد. 
اي�ن اتفاق�ات باع�ث 
دلسردي از ادامه مسير 

نشد؟
 خب چرا. مخصوصاً بعد 

از عدم اعزام به مس��ابقات جهاني صربس��تان خيلي 
دلسرد شدم. گفتم چطور ممكن است كه من اين همه 
تلاش كنم اما نتيجه اي دربرنداشته باشد، خصوصاً كه 
در صربس��تان و بيرمنگام خيلي شانس كسب مدال 
داش��تيم، به همين دليل تصميم به كنار گذاش��تن 
شطرنج داشتم اما در نهايت پشيمان شدم و تصميم 
گرفتم باز هم براي كسب مدال و افتخارآفريني براي 
كش��ور عزيزم تلاش كنم تا اينكه سال1389 بعد از 

حضور در كلاس B1 به مسابقات آنتاليا اعزام شدم. 
اما بي ترديد اوج درخشش مليحه صفايي در 

بازي هاي پاراآسيايي هانگژو بود. 
بله اما براي رس��يدن به اين موفقيت بايد به جاكارتا 
برگرديم؛ رقابت هايي كه ب��راي من اصلًا خوب نبود، 
چون براي كسب خوشرنگ ترين مدال رفته بودم اما 
اتفاقات باعث شد با س��ه نقره به كشور برگردم. بازي 
روي يك صفحه، عدم تنظيم ساعت بيولوژيكي بدنم 
براي خواب مناسب و اتفاقاتي از اين دست باعث شد، 

نتوانم به آنچه در جاكارتا دنبالش بودم، دست يابم و با 
خود عهد بستم كه در هانگژو نقره هاي خود را به طلا 

تبديل كنم و براي آن واقعاً سخت تمرين كردم. 
 اما تصورش را مي كرديد كه موفق به كسب 

چهار طلا شويد؟
خب واقعيتش را بخواهيد نه، اما در تصويرسازي هاي 
ذهني كه انجام مي دادم، با خودم مي گفتم چه ايرادي 
دارد، تصور كن كه چهار مرتبه پرچم كشورت را بالا 
مي بري. اين يك تصويرسازي است و چيزي را كه از 
دست نمي دهي و خوش��حالم كه اين اتفاق رخ داد و 
توانس��تم پرچم پرافتخار كش��ورم را چهار مرتبه در 

هانگژو به اهتزاز درآورم. 
اما كس�ب عنوان برترين و پرافتخارترين 
ورزشكار كاروان فرزندان ايران كار ساده اي 

نبود؟ 
بي ش��ك همين طور اس��ت. تنه��ا اس��تاد پريدر و 
هم اتاقي هاي��م مي دانند كه من چه ش��رايطی را در 

هانگژو پشت سرگذاشتم. گاهي بعد از پايان مسابقه 
و س��ر ميز كم مانده بود بيهوش شوم، اما روند كسب 
اين موفقيت ها نيز جالب توجه بود. در تورنمنت ها من 
با خانواده ام قطع ارتباط هس��تم اما قبل از دور هفتم 
در اتاقم داشتم به مادرم پيام مي دادم براي دور آخر 
دعا كند كه يكي از هم تيمي هايم آمد و گفت طلاي 
من و تيمي مان مسجل شده است، هنوز بازي با هند 
باقي مانده بود و نمي توانس��تم باور كنم اما بعد ديدم 
استاد پريدر به رسانه ها اطلاع داده است. روي سكو 
كه رفتم نمي فهميدم كدام تيم ها دوم و سوم شده اند. 
حس عجيبي بود. همينطور ب��راي روز پاياني وقتي 
خانم پريدر گفتند كه با طلاي شطرنج، ايران مي تواند 
نايب قهرمان شود، گفتم خيلي خسته ام. زارع زاده كه 
برد، خيالم بابت تيمي راحت شد و گفتم اول تيمي، 
بعد انفرادي، اما دلم مي خواس��ت با اقتدار اول شوم، 
خصوصاً كه حين مسابقه با هند شنيدم ميز2 مساوي 
كردند اما يك لحظه به دليل فشاري كه روي من بود، 

اش��تباه كردم و با حريف مساوي شديم. خيلي حالم 
بد بود. اس��تاد پريدر مي گفت دعا كن تا ميز داوران 
معجزه اي رخ دهد و برنده باش��ي. م��ن ديگر چيزي 
نمي فهميدم اما پاي ميز داوران كه رسيديم، فهميدم 
من برنده هستم، چون وقتي مساوي مي شويم، جمع 
امتياز حريفان نيز براي ما لحاظ مي شود و من چون 
با حريفان سخت تري مسابقه داده بودم، جمع امتياز 
حريفان من 28ب��ود، جمع امتي��از حريفان بازيكن 
هند25 بود و همين باعث ش��د كار تمام ش��ود و به 
خوش رنگ ترين مسابقات انفرادي دست يابم، درست 
مثل نتيجه اي كه در تيمي گرفته بوديم؛ نتيجه اي كه 

حاصل 37 ساعت جنگ فكري بود.
مليحه صفايي خودش را ثابت كرده است، 
حالا در اين شرايط از مسئولان براي ادامه 

اين مسير چه خواسته اي داريد؟
از مس��ئولان مي خواهم هر چه سريع تر پاداش ها 
را بدهن��د. پاداش ه��اي ما آنقدر رقمش درش��ت 
نيس��ت كه دولت را به دردس��ر بين��دازد اما چه 
خوب است كه هر چه س��ريع تر پرداخت شود. از 
مسئولان ش��هرداري  مي خواهم ش��رايطي فراهم 
كنند كه بتوانم به ش��طرنج بپردازم. قبل از كرونا 
همه فرهنگسراها را داشتم اما بعد از آن همه چيز 
به سرخط برگشت و بايد دوباره كلي مسير اداري 
طي ش��ود كه من واقعاً فرصتش را ندارم و ناچارم 
به چند شاگرد خصوصي بسنده كنم. از استانداري 
مي خواهم زمين��ي در اختيارم بگ��ذارد كه بالاي 
آن خانه و پايين را به آموزش��گاهي براي شطرنج 
تبديل كنم. من ك��ار نمي خواهم، خودم مي توانم 
كارآفرين��ي و درآمدزايي كنم، فقط كافي اس��ت 
اندكي حمايت��م كنند. من خ��ود را ثابت كرده ام. 
خانم نقوي كه در جاكارتا سه طلا كسب كرد، ابتدا 
شاگرد من بود كه بالاتر از اس��تاد ايستاد و فاطمه 
رحيمي و مريم رحيم زاده كه در هانگژو نقره گرفت 
نيز از ش��اگردان من بودند كه در ادامه به استادی 
ديگر معرفي كردم. من خ��ودم را ثابت كرده ام اما 
انتظار دارم مس��ئولان هم قدمي براي ادامه مسير 

موفقيت آميزي كه در پيش گرفته ام بردارند.
 آرزوي پرافتخارتري�ن ورزش�كار كاروان 

فرزندان ايران در هانگژو چيست؟
اينكه ش��طرنج ب��ه پاراالمپيك راه پي��دا كند كه در 
آن صورت تنها چهار س��اعت اس��تراحت مي كنم و 
20س��اعت تمرين و تلاش براي به اهتزاز درآوردن 

پرچم پرافتخار كشورم بر فراز دنيا.

مليحه صفايي: 4طلا حاصل 37ساعت کارزار فكري بود
گفت وگوي »جوان« با پرافتخارترين ورزشكار كاروان فرزندان ايران در پاراآسيايي هانگژو

گفت وگوي »جوان« با شناگري كه عشق مدال است تأكيد سرمربي تيم ملي واليبال نشسته بر حل اساسي مشكل پاداش ها در گفت وگو با »جوان«

ضيغمي نژاد: مدال پاراالمپيك حمايت ويژه مي خواهد رضايي: دومي پاراالمپيك براي  ما شكست است

اين بازي ها شرايط خاص خودش 
را داش�ت و رقاب�ت تنگاتنگي با 
ژاپن و چين در رشته شنا داشتيم. 
با وجود اين باز هم تلاش خودم را 
كردم تا بهترين نتيجه را كس�ب 
كنم. خدا را شكر در اين كار موفق 
بودم و با پش�ت س�ر گذاش�تن 
همه رقبا به خواس�ته ام رس�يدم


